



Positive Parenting Academy (I): Parent-Child Festival Snack Workshop
正向家長學堂(一)：親子賀年小食工作坊

Dear Parents,
各位家長：

Our school will officially launch the Positive Parenting Academy Program (PPA) in 2025 to promote positive education and strengthen parent-child relationships. With the arrival of the Lunar New Year, a parent-child workshop on traditional festive foods will be held on 25 January 2025 (Sat). We sincerely invite parents to actively participate and explore traditional Chinese culture together.

If you are interested in this event, please scan the QR code to register on or before 13 January 2025 (Mon). Those who have filled out the intention form will be given priority consideration. The results of the selection and payment arrangements will be announced on 15 January 2025 (Wed). For inquiries, please feel free to call 26049762 to contact Mr Li Chun Ho. Enrolment is on a first-come-first-served basis, please register promptly.

Date 活動日期	25 January 2025 (Sat) 2025 年 1 月 25 日 (六)
Venue 活動地點	2/F KP Tower, 93 King's Road, North Point, Hong Kong 香港北角英皇道 93 號錦平中心 2 樓
Activity Content 活動內容	Lion Dance Passion Fruit and Pineapple Shortcake 新派醒獅熱情果鳳梨酥
Activity Quota 活動名額	20 parent-child pairs (maximum two participants per family) 20 對親子 (每個家庭最多兩人報名)
Activity Fee 活動費用	Special Price: \$200/ parent-child (Original Price: \$700, with \$500 subsidized by the school) 優惠價：\$200/親子 (原價：\$700 · 校方資助\$500)
Gathering Details 集合時間及地點	9:45 a.m. at Fortress Hill MTR Station, Exit A 上午 9:45 炮台山地鐵站 A 出口
Dismissal Details 解散時間及地點	12:30 p.m. at 2/F KP Tower, 93 King's Road, North Point, Hong Kong 下午 12:30 香港北角英皇道 93 號錦平中心 2 樓
Credit 學分	1 Credit 學分

本校將於 2025 年正式舉辦正向家長學堂課程，旨在推廣正向教育並促進親子關係。新春將至，正向家長學堂特舉辦親子賀年小食工作坊，誠邀家長踴躍參加，共同探索傳統中國文化。

有興趣參加者，請於 2025 年 1 月 13 日 (一) 或以前掃描二維碼報名，已填寫意向表的參加者將獲優先考慮。取錄結果及繳費安排將於 2025 年 1 月 15 日 (三) 公布。如有查詢，歡迎致電 26049762 與李浚豪老師聯絡。名額有限，報名從速。



<https://forms.gle/DmSdiapY2sP4cdhFA>

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal
7 January 2025

沈啟誠校長
2025 年 1 月 7 日